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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen előzetes egyeztetések zajlottak a kulturális 
szféra dolgozóinak jogállása kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Április 21-én késő este zajlott „A kulturális intézményekben foglalkoztatottak közalkalmazotti 
jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes kulturális tárgyú törvények módosításáról” szóló 
vita a parlamentben. Felszólalásomban jeleztem, hogy a változásoknak egyelőre csak a hátrányát 
látom, különös tekintettel arra, hogy a munkajogi változások létbizonytalanságot teremtenek a 
kulturális szféra területén dolgozók számára.

A vitát követően Fekete Péter kulturális felelős államtitkár levélben köszönte meg, hogy kiemelt 
figyelmet szentelek a témánk. Levelében azt is jelezte, hogy az említett jogszabályi változások 
kapcsán már másfél érve tart a törvényelőkészítő munka, az egyeztetések most is zajlanak a 
szakmai szervezetekkel.

Nem lehet figyelmen kívül hagyni, hogy az érdekképviseleti és a szakmai szervezetek által írt 
állásfoglalásokból nem egészen ez derül ki. A helyzet tisztázása érdekében feltétlenül szükségesnek 
tartom az egyeztetésekről szóló feljegyzések, jegyzőkönyvek áttekintését. Kérem adjon lehetőséget 
ezeknek a dokumentumoknak a megismerésére.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Miért nem szerepel a törvény tervezett módosítása az Országgyűlés 2020. évi tavaszi ülésszakára 
beterjesztett törvényalkotási programjában?

2. Mikor kezdődtek és milyen főbb mérföldkövei voltak a kultúráért felelős államtitkár által említett
törvényelőkészítő munkának?



3. Milyen előzetes egyeztetések zajlottak konkrétan a törvény kapcsán az elmúlt másfél évben, 
ezeken milyen szakmai szervezetek vettek részt?
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